
Suomen AA,  Etelä-Suomen aluekokous    pöytäkirja 5.5.2024 
          Riihiryhmä 
 
 
 
 
1.  Pyheenjohtaja Katja avasi kokouksen. 
 
2.   Todettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan olevan kunnossa. 
 
3.   SAAP:n terveisetKatja kertoi, että tänä viikonloppuna oli uuden kokoonpanon 
 tutustumiskokous. Paikalla oli paljon uusia varaedustajia. Palvelu jatkaa 
 edellisenkokoonpanon työtä. 
 Katja kertoii myös SAAK:sta, että suurin tulonlähde on kirjallisuus. 
 Imatralla pidetystä vuosikokouksesta jäi hyvät tunnelmat. 
 
4.   SAAK:n edustaja ei ollut paikalla. Kts. Yllä 
 
5.   Maailmanpalveluvaltuutettu ei ollut paikalla. 
 
6.   Vankilat ja laitokset: Tähän ei ollut kenelläkään mitään uutta kerrottavaa. 
 
7.   Ryhmien asiat: 
 

Riihiryhmä, Reijo S, Ryhmällä on neljä kokousta viikossa. Sunnuntaisin ja tiiistaisin 
on vähän kävijöitä; tiistaisin vain 1 tai 2. 
 
Hausjärven AA, Vennu, Ryhmä kulkee samaa, vanhaa latua. Kaksi alle 
yksivuotiasta. Kävijöitä 3-13 hlöä.Kokous on lauantaina. Maanantaiksi tila on myös 
varattuna, jos aktiivisuus lisääntyy. Kyläyhdistys on alkanut kokoontua samassa 
tilassa. 
 
Keravan Uraryhmä, Vesa, Kokous on kerran viikossa. Kävijöitä 10-15. Vierailijoita 
on ollut, mutta eivät ole jääneet. Talo menee remonttiin. Uudesta paikasta ei ole 
vielä tietoa. 
 
Nummelan AA-ryhmä, Kari kertoi, että kävijöitä on 10-15. Kokoontuminen torstaisin. 
On tulokkaita. 
 
Vihdin Ihme ja Ertsi, Kokous kahdessa paikassa. Kirkonkadulla +-10 osallistujaa, 
Nummelassa vähän enemmän. Tehty ehdotus, joka päätettiin käsitellä lopuksi. 
 
AA-ryhmä 12, Lohja, Markus, 13-22 kävijää. Vietetty yksivuotispäivät ja toiset 
tulossa. Yksi 5v juhla. 
 
Veikkolan AA, JaanaStiina, Kävijöitä on 10-15. Ryhmässä 3 jäsentä. Palvelu pyörii 
JaanaStiinan varassa. Yksi kokousviikossa.Elokuuksi suunnitteilla ryhmän 50v 
juhlat. Tänään söimme 13v kakkua. 
 
Lopen AA, Kaisa, Pieni ryhmä. Kävijöitä 1-3. Laitoimme kesäksi kiinni. 
 
Sveitsin AA-ryhmä, Katja, Ryhmä toimii hyvin. 2 x 1v päivät. On ollut tulokkaita. 



Joka päivä on kokous, parhaina kaksi kertaa. Hyvinkään AA-ryhmä on siirtynyt 
samoihin tiloihin. Kesällä osa kokouksista on kiinni. 
 

8. Lipas tuotti 52,70€. Rahaa on nyt yhteensä 260,15€. 
 Päätettiin lähettää SAAK:lle 100€. Huom! Loppusummasta on vähentämättä 
 joulukuussa maksettu verkkomaksu 135,63€. Rahaa on siis 124,52€. En lähettänyt 
 SAAK:lle satasta. Sihteeri pahoittelee. 
 
Muut asiat: 
 
8.1 Imatralla vuosikokouksessa on ollut puhetta Helsingin alueen pankkitilistä. Ertsi toi 
 kokoukselle kirjelmän (pöytäkirjan liitteenä), jota ei otettu vuosikokouksessa 
 käsiteltäväksi, koska se ei ollut esityslistalla. Keskusteltiin siitä, viekö k.o. ryhmä 
 asiaa eteenpäin, vai ottaako alue sen hoitaakseen. Päätettiin, että käsitellään tämä 
 seuraavassa aluekokouksessa, jotta ryhmillä on mahdollisuus perehtyä asiaan. 
 
8.2 Keskusteltiin whatsapp ryhmän perustamisesta. Päätettiin perustaa ryhmä. 
 
8.3 Alueen nettisivulla on yhä virheelliset tiedot alueen toimihenkilöistä. Ne on 
 korjattava. Lisäksi luetteloon tarvitaan ryhmän sähköpostiosoite. 
 
10. Päätettiin pitää seuraava kokous 15.9. kello 13 Riihiryhmässä. 
 
 
Läsnä: JaanaStiina, Veikkolan ryhmä, ryhmäedustaja, Markus, AA-ryhmä 12/Lohja, 
ryhmäedustaja, Ertsi, Vihdin Ihme-ryhmä, ryhmäedustaja, Kari, Nummelan AA-ryhmä,  
ryhmäedustaja, Vesa, Uraryhmä Kerava,  ryhmäedustaja, Ola, Uraryhmä Kerava, - , 
Vennu I, Hausjärvi AA,  ryhmäedustaja, Reijo S, Riihiryhmä,  ryhmäedustaja, Kaisa, Lopen 
AA-ryhmä, ryhmäedustaja ,sihteeri, Katja, Sveitsin ryhmä, ryhmäedustaja, puheenjohtaja 
 
 



 
 
 

 



 

 
 
 
 
 


